
ПРОТОКОЛ №10 

спільного засідання постійних комісій з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами та з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції 

 

27.12.2016 р.            14.00 

Місце проведення: сесійна зала. 

Всього членів постійної комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами – 5 чол. 

Присутні: Собко А.І., Міхняк Б.Г., Прядун Т.О., Мельничук І.О. 

Відсутні: Бірюк Л.В. 

Всього членів постійної комісії з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції – 5 чол. 

Присутні: Добжанський І.М., Білик О.М., Мельник С.Г. 

Відсутні: Барабаш М.І., Палій Д.В. 

Запрошені: Гончарук В.В. – заступник міського голови, Нестерук А.М. – заступник міського 

голови, Ямчук С.М. – начальник фінансового управління, Ткач Б.В. – начальник управління 

охорони здоров’я, Чапайда В.Л. – начальник управління житлово-комунального господарства, 

Чорнієвич О.Б. – директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, 

Крамар А.В. – заступник завідувача юридичного відділу, Ремез С.С. – начальник управління 

молоді та спорту, Миколаїв Р.Д. – начальник управління освіти, Кривак М.М. – секретар міської 

ради, Коростіль А.М. – завідувач відділу обліку та розподілу житлової площі, Кавун В.Б. – 

директор міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал». 

Головує: Собко А.І. – голова постійної комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами; 

Добжанський І.М. – голова постійної комісії з питань соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про погодження проектів рішень, які виносяться на розгляд позачергової десятої сесії 

міської ради. 

2. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Добжанський І.М. – 

голову комісії 

 

Пропоную розглянути проекти рішень, які виносяться на позачергову 

десяту сесію міської ради та заслухати доповідачів по зазначеним 

питанням. 

 

В обговоренні проектів рішень прийняли участь депутати Собко А.І., Міхняк Б.Г., Прядун Т.О., 

Мельничук І.О., Добжанський І.М., Білик О.М., Мельник С.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Погодити без зауважень та пропозицій наступні проекти рішень: 

Про затвердження комплексної Програми реалізації молодіжної політики та розвитку фізичної 

культури і спорту у м.Хмельницькому на 2017 – 2021 роки 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про затвердження Програми розвитку освіти міста Хмельницького на 2017-2021 роки 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про затвердження передавального акту управління освіти Хмельницької міської ради 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про внесення змін до рішення восьмої сесії міської ради від 21.09.2016 № 16 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про затвердження програми утримання та розвитку житлово-комунального господарства та 

благоустрою м.Хмельницького на 2017-2020 рр. 



Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про продовження дії на 2017 рік відсотків від нормативної грошової оцінки, що враховуються 

для розрахунку річної орендної плати за землю, встановлених додатком до рішення міської ради 

від 04.03.2015 №28 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про внесення змін до рішення 4-ї сесії міської ради від 27.01.2016 року №2 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про встановлення пільги по сплаті земельного податку в січні-грудні 2017року 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про встановлення пільги щодо сплати земельного податку для юридичних осіб у 2017 році 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про встановлення міському комунальному підприємству по утриманню нежитлових приміщень 

комунальної власності пільги по сплаті земельного податку в 2017 році 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про план роботи Хмельницької міської ради на перше півріччя 2017 року 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної громади міста 

квартир 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про надання дозволу комунальним підприємствам міста на продовження терміну повернення 

поворотної фінансової допомоги 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про збільшення розміру статутного капіталу міського комунального підприємства 

«Хмельницькводоканал» та затвердження нової редакції статуту міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал» 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про розгляд заяви громадянина Наіф Самер Ясінь 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про внесення змін в договір про пайову участь у створенні і розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури м.Хмельницького від 28.04.2016 № 86 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про встановлення військовій частині А 0553 розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про укладення тристоронніх договорів про пайову участь у створенні і розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про внесення змін в рішення сорок другої сесії міської ради від 17.09.2014 року №9 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

 

2. Погодити з пропозиціями та зауваженнями наступні проекти рішень: 

Про затвердження міської Програми «Здоров’я хмельничан» на 2017 – 2021 роки 

Пропозиція Собко А.І.:  Протокольно доручити управлінню охорони здоров’я передбачити 

функціонування «Телефонів довіри» при закладах охорони здоров’я 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

Про бюджет міста Хмельницького на 2017 рік 

Пропозиція Добжанського І.М.: 1. Пункт 28 проекту рішення викласти в новій редакції: 
Управлінню житлово-комунального господарства Хмельницької міської ради титульні списки 

та уточнення титульних списків на проведення ремонтів об'єктів благоустрою міста, житлового 

фонду погоджувати на засіданнях постійних комісій з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації та з питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста. 



2. Фінансовому управлінню за рахунок зменшення призначень по резервному фонду 

передбачити кошти в сумі 200,0 тис.грн. на фінансову підтримку комунального підприємства 

«Чайка» 

Голосували: за – 7, проти – 0, утрим. – 0, не гол. – 0. 

 

2. Різне 

 

ВИСТУПИЛИ: 

І.Добжанський – 

голову комісії 

 

Для нормального функціонування та роботи лазні №1 необхідно 

переглянути штатний розпис трудового колективу лазні №1, визначити 

яка необхідна кількість працівників для забезпечення роботи лазні, а 

також створити апаратний контроль відвідувачів закладу, оскільки 

система пропуску та контролю відвідувачів, яка була до сьогодні не 

регульована і не забезпечує нормальну роботу лазні. Тому пропоную 

протокольно доручити комунальному підприємству «Чайка» 

переглянути штатний розпис Лазні №1, та створити апаратний 

контроль відвідувачів Лазні №1, а також провести виїзне засідання 

комісії на підприємстві «Чайка» для ознайомлення з виконаною 

роботою по підприємству. 

 

І.Добжанський – 

голову комісії 

Є заперечення щодо даних протокольних доручень? (Немає). 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За – 7, Проти – 0, Утрим. – 0 

Протокольні доручення підтримано. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

А.Собко – голову 

комісії 

 

На даний час виникають проблеми по роботі комісії по обрізанню 

дерев, тому пропоную протокольно доручити комунальному 

підприємству по зеленому будівництву і благоустрою міста 

інформувати депутатів, шляхом надання інформації до відділу 

сприяння діяльності депутатам про час і місце виїзду комісії по 

обрізанню дерев. 

 

А.Собко – голову 

комісії 

Є заперечення щодо даного протокольного доручення? (Немає). 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За – 7, Проти – 0, Утрим. – 0 

Протокольне доручення підтримано. 
 

В обговоренні взяли участь депутати Собко А.І., Міхняк Б.Г., Прядун Т.О., Мельничук І.О., 

Добжанський І.М., Білик О.М., Мельник С.Г. 
 

ВИРІШИЛИ: 1. Протокольно доручити комунальному підприємству «Чайка» 

розробити штатний розпис для Лазні №1 враховуючи особливості 

даного закладу. 

2. Протокольно комунальному підприємству «Чайка» створити 

апаратний контроль відвідувачів закладу. 

3. Провести виїзне засідання комісії на підприємстві «Чайка» для 

ознайомлення з виконаною роботою підприємства. 

4. Протокольно доручити комунальному підприємству по зеленому 

будівництву і благоустрою міста інформувати депутатів хмельницької 

міської ради про виїзди комісії по обрізанню дерев шляхом надання 

інформації до відділу сприяння діяльності депутатам. 

 

 

 

 



Голова комісії з питань 

соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції      І.Добжанський 

 

Голова комісії з питань регламенту, 

депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку 

та зв’язку з військовими частинами       А.Собко 

 

 

Секретар комісії з питань 

соціально-економічного розвитку, 

інвестиційної політики та дерегуляції      С.Мельник 

 

 

Секретар комісії з питань регламенту, 

депутатської діяльності, антикорупційної політики,  

забезпечення правопорядку 

та зв’язку з військовими частинами      Т.Прядун 


